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’s-HERTOGENBOSSCHE WATERVRIENDEN 
 
 
 

ALGEMENE VERGADERING 
Datum 24-11-2022 
Aanvang 20.00 uur 
Aanwezig zie presentielijst 
Afwezig (allen met kennisgeving zie presentielijst) 
Plaats  Sportiom | Sportfondsen 
 

1. Opening : Huub opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hierbij 
geeft hij een beeld hoe de vereniging er momenteel bijstaat. Ook kaart hij 
aan dat we een dringende behoefte hebben aan gekwalificeerd kader en 
dat daarvoor een opleiding gestart gaat worden. 

2. Mededelingen:  Huub noemt de overleden oud kaderleden . Wim Smulders 
die jaren voorzitter geweest is en Riet Heesakkers die altijd heeft geholpen 
aan de tafel. We houden een korte stilte in ter nagedachtenis. 

3. Verslag Algemene Vergadering 2020-2021 van 24-03-2022.  
Marc Teunissen heeft hier een vraag over. Wat is de SWOT Analyse. 
Dit hebben we in de vorige kadervergadering besproken en gaat over de 
analyse van Strengt (sterkte), Weakness (zwakte), Opportunities (kansen) 
en Treats (dreigingen). 

4. Huub geeft uitleg over de jaarrekening. De kascommissie bestaande uit 
Laurette Buijs en Pim Zwiep hebben de  jaarrekening en begroting 
goedgekeurd. 
Er wordt decharge verleend aan de penningmeester voor het beheer en 
aan het bestuur  voor het gevoerde financiële beleid. 
In de begroting van 2021-2022 is er een verlies begroot van € 14.800 euro 
maar gelukkig  zijn we uitgekomen op de helft van dit bedrag. 
Er wordt gevraagd door Mevr. Dubbeld of dat we ingeleverd hebben op 
leden. Het antwoordt hierop is ja. Op 1 augustus 2017 hadden we 383 
leden en nu in 2022 zijn dat er net 200 betalende leden. Ook vraagt ze  of 
de huur omhoog gaat in het Sportiom n.a.v. de hoge energiekosten. Er is 
bij de nieuwe aanbesteding een afspraak gemaakt dat dit niet gebeurd 
maar dat de verhoging geïndexeerd wordt.  
De algemene reserve zou een maal de jaaromzet kunnen bedragen; dit 
bedrag hebben we nu in kas.. 
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Sinds 2008 is € 77.000 op het eigen vermogen ingeteerd. De voorzitter 
spreekt in dit verband over verdamping van het eigen vermogen. Hij 
corrigeert dit ter plaatse en biedt hiervoor zijn excuses aan. Het beleid van 
het toenmalige bestuur om dit te doen dat werd geaccordeerd door de 
algemene vergadering, werd ingegeven door het feit dat een vereniging 
geen winstoogmerk mag hebben en ook geen te groot eigen vermogen. 
Het huidige bestuur wil ervoor zorgen dat er een sluitende begroting is en 
het vermogen uitsluitend gebruiken voor tegenvallers. 
Begroting 2022-2023.  We hebben dit jaar meer contributie begroot. De 
subsidie vanuit de gemeente wordt ook minder en de uitgaven blijven 
hetzelfde, zoals de badhuur, abonnementen ed. Daardoor is het moeilijk 
om de grote uitgaven te verlagen. Het is daarom de bedoeling dat we op 0 
uit willen komen. Mario vraagt hoe we de inkomsten willen vergroten door 
meer leden in te schrijven . Het bestuur heeft met instemming van de 
algemene vergadering per 1 augustus 2022 de contributie met € 2 per 
maand verhoogt en vraagt nu goedkeuring van de algemene vergadering 
om per 1 augustus 2023 nogmaals € 2 per maand de contributie te 
verhogen. 
John Assman geeft aan dat die verhoging voor de kaderleden geen 
probleem is, maar voor de betalende leden kan dit een struikelblok zijn. Er 
wordt aangegeven dat alle leden en ouders/verzorgers van jeugdleden 
uitgenodigd zijn voor deze vergadering om hierin ook hun invloed te laten 
gelden, maar die zijn niet aanwezig. Ans vraagt hoe we  de oudere jeugd 
kunnen stimuleren om bij de vereniging te blijven; zij geeft als optie om de 
oudere jeugd kennis te laten maken met alle disciplines kennis en zo 
proberen of ze misschien interesse hebben om ook de andere activiteiten 
te gaan doen. Ook de ouders proberen te enthousiasmeren om te helpen 
binnen de vereniging.  Dit doen we regelmatig maar iedereen heeft het 
druk en hebben niet veel zin om jaren in het bad door te brengen. 

5. Verkiezingen bestuur en kascommissie: 
Brigitte Romijn en Michel Weyts zijn wederom herkozen. Jeroen Hanff is 
niet meer verkiesbaar maar blijft nog tot 01-08-2023. We zijn daarom op 
zoek naar een vervanger voor Jeroen als voorzitter Technische Commissie. 
Marian Beenen is voorgedragen als bestuurslid en gekozen. Voor de 
kascommissie is Carla Elands gekozen als reserve lid. 

6. Toekomst van de vereniging. We zijn in overleg met andere partijen om te 
kijken of we tot een soort van samenwerking kunnen komen om aan onze 
behoefte van gekwalificeerd kader te voldoen. Het bestuur wil met het 
kader in gesprek over de vrijwilligersvergoeding, kaderfeest/teambuilding 
of kerstgeschenk. Hier komen we nog op terug. 
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7. Rondvraag:  
Melanie vraagt of het een idee is om een actie voor de vereniging op touw 
te zetten bijv. oliebollen verkopen of iets dergelijks. Is op zich een leuk idee 
maar daar heb je ook mensen voor nodig. 
Carla Gevers vraagt of het een idee is om op scholen flyers te hangen om 
kinderen te werven.  Dit is een idee  maar wij kunnen de kinderen die voor 
het Zwem ABC komen niet gelijk oproepen en daar zit het probleem. Dit 
kan wel voor snorkelen , survival en zwemvaardigheden. 
John Assman  vraagt of er nog vooruitzichten zijn voor het Waterpolo.  

8. Huub bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en nodigt iedereen uit om 
aan de bar nog een drankje te nuttigen. 

9. Sluiting 21.44. 
 
 

 


